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Behöver du digitalkamera ? 
 
Kareby IS har en 
digitalkamera för utlåning. 
Den kan du kvittera ut när 
du vill fotografera speciella 
tillfällen. 
Boka gärna i förväg om det 
är något viktigt. 
Kontakta kansliet 

Linslusen 
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KAREBY IS 60 år 
Jag är övertygad om att det var en mycket stark känsla som drev de unga männen som startade 
KAREBY IS 1945. Att resonera om, planlägga, förhandla och bygga upp förutsättningarna för att 
spela fotboll, samla laget, skaffa utrustning och spelplan måste ha varit spännande och nyskapande. 
Kareby var ju då ännu jordbruksbygd, fritid något ovanligt och andra världskriget just slutat. Långa 
arbetsdagar, ”slit och släp” och ofta knappa villkor var det som gällde på många håll. Det måste ha 
varit någon form av ”ungdomsuppror” att starta verksamhet som byggde på förlustelse och ”onyttig” 
slöseri av energi. 
Denna nybyggaranda känner jag genomsyrar Kareby IS än i dag efter 60 år. Klubblokaler och 
anläggningar har byggts och formats efter tidens krav. Detta är något som vi dagens verksamma 
känner en otrolig tacksamhet över. Det är inte alla i föreningslivet förunnat att ha så rika möjligheter 
att träffas och ha skoj med idrott och umgänge. Stort tack till alla som byggt upp det som nu finns och 
är Kareby IS. 
Glädje och vilja i engagemang 
Utan en stor glädje i människor och vilja att organisera sig hade det dock inte blivit mycket av det 
Kareby IS som finns idag. Att föra dialog om drömmar och önskningar och att enas kring hur att söka 
förverkliga dem är något som tusentals medlemmar gjort i KIS genom åren. Jag tror att vetskapen om 
att andra lyckats innan ger mycken kraft att ge sig i kast med nya utmaningar. Denna kultur av 
skaparkraft både i att ordna verksamheter och anläggningar ger en alldeles speciell klubbatmosfär. 
Fantastisk utveckling 
Det är en fantastisk utveckling som Kareby IS gått igenom och genomgår. Från starten med liten 
verksamhet, få medlemmar och tillfälliga samlingsplatser till dagens stora åretruntverksamhet, en av 
kommunens mest medlemsstarka föreningar och flera mycket funktionsdugliga anläggningar. Man 
fylls av stor beundran över alla män och kvinnor i Kareby IS som steg för steg åstadkommit detta 
under 60 år. Det är svårt att förstå att så många, tex förtroendevalda och ledare, ideellt bjudit så 
mycket av tankar, samtal, känslor, tid, praktiskt arbete och träning i Kareby IS. Det är med stor 
ödmjukhet vi dagens styrelse tar emot denna historiska gåva. 
Jag har själv fått del av all denna utveckling  i KIS sedan barn/ungdomstiden. Då på 60-talet var 
pojklag 14 år och 16 år de enda KIS-alternativen i ungdomsbandy och fotboll tillsammans med 
herrseniorlag i bandy. Klubbhusalternativ med omklädning fanns inte och aktiviteterna var hänvisade 
till dagtid då dagsljus fanns. Sedan följde en intensiv utveckling med allmänt ökande fritidssektor i 
samhället. Skarpe Nord byggdes, kommunen startade fritidsförvaltning, vid kommunsammanslagning 
fick Kareby IS nyttjanderättsavtal till marken runt Kringle-dammen, Kareby skola byggde ut (med bla 
gymnastiksal och omklädningsmöjligheter), Kareby IS byggde klubbstuga vid Kringledammen osv. 
Styrelsen i Kareby IS var även framsynta med att organisera verksamheten med sektioner som 
genererade stor aktivitet. Barn/ungdomsidrott för både flickor och pojkar, träningsmöjligheter på nya 
arenor, skollovsaktiviteter, öppen syn på klubbstugan som samlingsplats där ungdomar hade stor plats 
osv, är några saker jag minns.  
Ungdomar i ledningen 
I ledningen för denna ungdomsverksamhet fanns oftast ungdomar i åldern 15-25 år. Jag blev själv in i 
dessa sammanhang i övre tonåren och jag minns särskilt Anders Gustafsson som aktiv pådrivare i 
detta. Ett starkt minne är organisationen av Kringledammens anläggnings drift vintertid via 
”jourgrupper”. Det var 5-10 män/ungdomar i varje jourgrupp som skötte klubbstuga och is med 
kvinnor från familjerna som skötte servering, städning osv i klubbstugan. Alla vuxna bandyspelare 
(även A-laget) deltog. Detta minns jag var en helt ideell organisation som fungerade mycket väl på 60-
70-talet. Och skapade en fantastisk klubbkänsla där alla jobbade tillsammans. 
I Kareby IS styrelse 
1990 blev jag vald att höra till Kareby IS styrelse igen. Det har varit en fantastisk tid som betytt 
mycket för mig. Alla dessa utmaningar som både jag och vår familj fått del av fyller mig med värme. 
Kareby IS har fungerat som en stor vänkrets där vi vuxna i familjen trivts liksom barn och barnbarn. 
Fotbollen expanderar 



Då under sista 20-årsperioden av 1900-talet tog fotbollen fart genom entusiaster som gjorde 
organisation liknande bandyn. Fotbollskola, flick och pojklag, herr och damlag hade grusplan vid 
Kringledammen och gräsplan vid Kareby skola som bas. Sportsligt nåddes höjder som distriktsmästare 
för flickjuniorer och herrlaget som klättrade flera serier. Bredden på barn/ungdomssidan är 
imponerande med de flesta flickorna/pojkarna i Kareby som spelat och föreningen startar i alla 
åldersklasser. Just nu är framgångarna stor bland de äldsta pojkarna. 
SM-finaler 
Bandyn hade 1990 haft storhetstid med herrarna i div 1 (bla i kamp med IFK Kungälv) och damerna i 
allsvenskan (bla i kamp med IFK Kungälv). Det unga ”nya” damlaget hade fått en riktig eldsjäl, Sten 
Johnsson, som trygg pappa och sporrade varann via hård träning och sammanhållning till 3 SM-finaler 
i slutet på 90-talet. Laget hade flera landslagsspelare under åren med Anette och Anna Andersson som 
starkast lysande stjärnor. Laget visade att ambitiös inställning och vilja kan leda långt även i en liten 
förening som Kareby IS. Det var många karebybor som upplevde något av höjdpunkten som supporter 
dessa åren tack vare spelarnas fantastiska insatser. Efter dessa finalår slutade en stor del av spelarna 
och för dålig nyrekrytering gjorde att KIS tyvärr fick sluta med damlag några år. Kommande vinter 
ska bli spännande att se om det nya damlaget är ”moget” att åter ta föreningen till elitserien. 
Dam/flickverksamheten är av kvaliteten ”sverigeelit”. 
Herrarna hade en liknande utveckling som damerna då en ny kraftfull ungdomskull från början av 70-
talet kom in i A-laget. Det ledde till en mycket stabil period med topplaceringar i div 2 i mitten på 90-
talet. Tyvärr blev laget söndervärvat i samband med att regeln om farmarklubbar blev beslutad. Senare 
in på 2000-talet har regeln om samarbetsavtal och ekonomiska problem  i många klubbar med 
elitsatsning inneburit en nystart för junior/seniorbandyn i Kareby IS. Jag tycker att Kareby IS arbetat 
aktivt med att modernisera sin verksamhetssyn till mer samarbete och nätverk med lyckat resultat. 
KIS-ide´om hälsa 
Kareby IS breda syn på idrott med största fokus på bandy och fotboll med allmänt stöd till 
motionsidrott känns helt i tiden. Ansvaret för motion och allmänhälsa har under tiden växt ut till 
vuxengympa flera tillfällen i veckan och knattegympa med rörelseträning för de yngsta.   
God ledning och stöd 
Organisatoriskt har mycket hänt senaste femtonårsperioden. Jag känner att Göran Oskarson är den 
ordförande som kanske mest bidragit till Kareby IS utveckling i styrelse och organisation. 
Sektionsorganisation, budget, verksamhetsplan, modern administration, datorisering, information, 
kansli och anställda är några områden som utvecklats mycket. Nya tider har inneburit ökad 
omsättning, fler medlemmar (runt 1100 i dagsläget) som ska administreras, snabbare information och 
delegerade beslut. Jag vill nämna Monica Nordseth som i början på 90-talet formade Klubbladet till en 
mycket bra informationskanal 4 ggr/år. Den informationen har byggts på med hemsida på Internet. 
Sponsorernas stöd till Kareby IS genom annonser och reklamskyltar har växt under perioden och 
inneburit ökat stöd till de idrottande. Ett banbrytande steg i klubbens utvecklig var då kansli med 
anställd startades i mitten av 90-talet. Inga Lager på kansliet har blivit en mycket viktig länk för 
samordning och avlastning för ledare och förtroendevalda. Denna ordning syns nu helt nödvändig för 
en förening av Kareby IS kaliber. 
Stort tack 
Från årets årsmöte tackar jag nej till förslag till omval i styrelsen. Jag är mycket tacksam över att ha 
fått vara med om alla upplevelser under styrelsetiden. När människor möts i ideella former kan ingen 
undgå att formas och utvecklas. Jag tackar för alla möten med människor som Kareby IS bjudit. När 
detta ordförandeord skrivits har endast ett fåtal nyckelpersoner i mitt KIS-liv fått plats med namn. Jag 
tror att flera tiotal personer haft anledning nämnas särskilt, tex familjekretsen, som personligt 
betydelsefulla. Ni får alla nöja er med detta kollektiva tack. Jag tänker fortsätta umgås i KIS även i 
fortsättningen, dock inte i styrelsen. Personalomsättning genererar ny energi och utvecklar 
organisationen.  
Lycka till 
Jag vill önska alla god framgång i fortsatt värv, en trevlig jubileumsfest 1/10 på Kvarnkullen och 
KAREBY IS stor framgång som förening. 
 
Varma hälsningar 
Lars Öberg. 
 
 



Projekt Kringledammen 
 

Vi vill tacka dessa företag för deras sponsring av 
ombyggnaden av klubbstugan 

 
 
Kungälvs Solskydd Kungälvs Trä Andreassons El 
 

Kungälvs Rör  Golvet   Inter El        Hurtigs Bil 
 

Herbertssons Bygg Gert Johanssons bygg 
 

Ängegärde bygg  Tellestams Bygg 
 

Byggtriangeln Husbyggen 
 
 
 
 
 

 
Ett av de nya omklädningsrummen 





KIS Tennisskola 2005 
 
Under vecka 25 genomförde KIS 
Tennisskola vid Kringledammen. Ledare i 
år var Kristian Baz som annars tränar i 
Torslanda Tennissklubb. 
Deltagare Grupp 1 från vänster: 
Anton Eliasson, Villemo Sandling, Simon 
Lövqvist, Linda Jansson. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Grupp 2 från vänster: 
Pontus Andreasson, Erik Johansson, Filip 
Jansson, Pontus Johansson, Tobias 
Johansson 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Grupp 3 från vänster: 
Emil Johansson, Alexander Bjurenlind, 
Tom Bjurenlind 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Grupp 4 från vänster: 
Rebecka Leckborn, Elwina Leckborn, 
Emelie Karlsson, Sara Johansson 

 
 
Grupp 5 från vänster: 
Jesper Hult, Markus Andreasson, Jacob 
Häkkilä, Jens Petrusson 
 

Grupp 6: 
Ingrid Hyltander, Rikard Petrusson 



Motion 
 

 

Höstterminen 2005 
måndag tisdag onsdag torsdag fredag lördag söndag 
 
 gympa 19-20 knatte- gympa 19-20    

innebandy 19-21 gympa 17.30-     
19.30 

 
Alla våra pass genomförs i Kareby Skolas gymnastiksal! 
 
 
Motionssektionen  
Motionssektionen bedriver Motionsgympa, Knattegympa, och 
Innebandy. Vi arrangerar årligen Poängpromenad på Kristi 
Himmelsfärd och Tennisskola på sommarlovet. 
På KIS Knallemarknad är det vi som har kafeteriaverksamheten. 
Vi som arbetar i sektionen heter Annika Petrusson, Susanne 
Johansson och Anna Olsson. 
 
 
Gympa  
Tisdagar 19-20 - Spring och hoppfritt pass med styrke- och 
smidighetsträning med Annika. 
Torsdagar 19-20 - Medelgympapass med konditions- och 
styrketräning med Kathe. 
 
Knattegympa  
Liz Kilenius har knattegympa för barn mellan 3 och 7 på 
onsdagar.  
3-4 år 17.30-18.30 
5-6 år 18.30-19.30 
För information och anmälan ring vårt kansli tel 22 25 22. 
 
Innebandy  
Innebandy för de ”mogna grabbarna”. För information ring Arne 
tel 22 27 05. 
 
Stavgång 
Stavgången ligger för närvarande nere på grund av lågt 
deltagarantal. Synd på en så strålande träningsform tycker vi! 
 
Tennis 
Du vet väl att du får spela tennis på vår plan vid klubbstugan om 
du är medlem i Kareby IS! 
Det kostar inget men om du vill ha en fast veckotid (60 min) 
betalar du 50 kr/år. För mer info kontakta kansliet tel 22 25 22. 

 
 
 
Vad händer 
hösten 2005? 
 

Motionens Dag 18/9 
kl 11–16 Kareby Skola 

Vi anordnar i år för första 
gången Motionens Dag. 
Då är det bland annat fritt att 
prova våra träningsformer. 
 
Prova-på program: 
Stavgång 11.00 
Innebandy 11.00 
Gympa1  12.00 
Föreläsning 13.30 
”Tid för träning” 
Gympa2 14.30 
 
1) Medelgympa med 

kondition och styrka 
2) Spring och hoppfritt pass 

med styrka och smidighet 
 
Schemat är anpassat så att du 
hinner till påföljande aktivitet. 
 

• Poängpromenad 11-15 
• Lotteri 
• Servering 

 
Kul för barnen! 

När du deltar i gympan ( 12 
och 14.30 ) tar vår 
knattegympaledare hand om 
barn mellan fyra och sju år och 
har uteaktivitet med dem. 
 



         KIS Jubileumslotteri               
 
 
Tack till alla som köpte Kareby IS jubileumslotter Kareby IS 60 år. 
 
Vinstutdelning vid årsmötet kl 19:00 26/9 2005 i Kareby klubbstuga. 
 
Vinstplan 
Tavla                                                      Bengt Nordenborg 
Tavla                                                            ” 
Tavla                                                      Ebbe Pettersson 
Tavla                                                      Rainer Hoffman 
Hemvävd matta                                     Birgit Lund 
Keramik                                                 Rosanna Ingolfsdottir 
Keramik                                                 Anita Hagman 
Keramik                                                        ” 
Keramik                                                        ” 
Presentkort Däck                                  Ringreparationer  Lars Bergqvist 
 
Resultat 
 
Vinst nr:                        Lottnummer 

1   345 
2   548 
3 1496 
4 1968 
5 2293 
6  364 
7 2420 
8 1005 
9 1663 
10 2492 
 

 
 
 
Prisutdelningen går så till att nr 1 väljer först osv. 
 

 
                                                          
 
 



 

 

 
 

 
 
 

Kareby IS 60 år 
 

Tiden rusar iväg fast den har alltid varit konstant, så nu är det dags att fira KAREBY 
IS 60 års jubileum. Vi har väl nästan alla Karebybor någon gång på något sätt varit 
berört av Kareby IS med sin otroligt breda verksamhet, det är inte bara 
idrottsverksamhet med i huvudsak bandy, fotboll motion/tennis. Det är 
granförsäljning, knallemarknad och mycket annat som KIS verkat för.  
Och så här börjar det. 
Citat ur KIS 50 år: 
”En vårkväll 1945, närmare bestämt den 20 april, efter match på Vinbergsvallen, 
dröjde sig några av grabbarna kvar och beslöt att de skulle bilda en idrottsklubb” 
”På detta sätt bildades Kareby IS.” 
Ett annat citat ur Kareby IS 50 år fast 25 år senare. 
Om framtiden skrev dåvarande ordföranden Öjvind Risfeldt så här: 
”För mig känns det naturligare att tänka framåt. Vad kommer att hända under de 
närmaste 25 åren? Naturligtvis blir det mest förhoppningar. Fortsatt framgång för 
bandyn och fortsatt breddning av den är ett önskemål. Motionsidrotten bör ha 
framtiden för sig. Klubbstugan, som ligger så vackert, bör kunna bli ett 
motionscentrum för stressade medlemmar i en jäktig tid. Jag önskar också att Kareby 
IS även i framtiden skall känna sitt samhällsansvar. Det viktiga är kanske inte att vi 
har ett bra bandylag. Det viktiga är kanske att vi fostrar aktiva människor i samhället.” 
 
Så rätt han fick. Bandyn har haft fortsatta framgångar och breddats genom damernas 
inträde på arenan. Öjvind kunde nog inte en i sin vildaste fantasi tänka sig att KIS 25 
år senare skulle spela SM-final i dambandy. 
Som allting annat i samhället har ju Kareby och Kareby IS förändrats från 1945 med 
25 medlemmar till idag över 1000 medlemmar. Det har byggts bostadsområden som 
Rishammar och Hagen och nu på 2000-talet väntar Ullstorpområdet, som kan 
komma att nästan fördubbla invånarantalet från idag 1700 till 3000 inv. Så visst lever 
vi i en spännande och expansionsrik framtid. 
 
Så nu skall vi fira allt som Kareby IS gjort genom åren, det är omöjligt att räkna upp 
allt som gjorts genom åren. All idrottsverksamhet, klubbstugan som byggts och som 
med jämna mellanrum renoveras o moderniserats av eldsjälar, planer både grus och 
gräs, tennisbana m.m, alla träningsläger och alla ledare som vikt sin fritid. Detta är 
bara några få axplock. 
 
Så nu hoppas vi i styrelse och festkommitte´n att Ni ställer upp den 1 oktober på 
Kvarnkullen  i Kungälv, med ett glatt humör, för vi behöver glädje och 
sammanhållning över alla gränser. För att stödja och stärka klubben in på 2000 talet! 
 
Välkomna ! 
 
För styrelsen och festkommitte´n  
                                                       Ingvar Hurtig 



Kareby IS Fotboll 
 
F 91-93 
 
Höstsäsongen är i fullgång och matchstarten har varit tuff för båda lagen, trots stundtals mycket bra 
spel har det blivit en del förluster. Försiktigt börjar våra nyaste 93 tjejer slussas in i 11-manna spel, 
vilket är tufft för dem. I juli hade vi ett läger på Kringeldammen där 20 tjejer kunde vara med. Vi 
hjälptes åt med all mat och disk så det fanns gott om tid till att bara umgås. Föräldrarna var välkomna 
på fredagkvällen då tjejerna bjöd på hemlagad potatissallad, kött, kaffe och nybakta bullar efter 
brännbollsmatchen. Jag måste ännu en gång tala om hur stolt jag var över tjejerna som fixade allt utan 
minsta gnäll och som underhöll mig med ”vacker sång”!  
Vi var med på Gothia Cup men lyckades inte den här gången så bra. Laget har många aktiviteter på 
gång i höst och vinter för att kunna vara med på Dana cup no 1 i Fredrikshamn nästa sommar, v 28.  
Vi vill passa  på att tacka för de jätte fina presenterna i somras,  guldbollen som delas ut på 
fotbollsgalan kan slänga sig i väggen ….min betyder mer! 
  
Camilla (med hälsningar från alla fyra ledarna)   
 
F-95 

 
 
Vi har spelat 8 matcher på vårsäsongen med 4 vinster , 2 oavgjorda och 2 förluster. Vi startade 
träningen den 11 augusti efter sommaruppehållet , då var det mycket spring i benen på tjejerna. 
Söndagen den 21 augusti spelade vi med i Ytterby Cup. Första cupen för tjejerna. 
Det blev en het dag med en stor sol på himlen. Vi fick ladda med mycket vatten att dricka och 
vattenspänner att svalka huvud och fötter. De spelade 4 matcher i gruppspelet , 1 vinst och 3 
oavgjorda. Sedan blev det semifinal , där blev det oavgjort vid slutsignal. Matchen måste avgöras på 
straffar , men där tog det slut. Tjejerna kämpade väl och är värda mycket beröm. Det blev en 3:e plats , 
medalj och pokal. De var glada men ganska trötta tjejer som åkte hem från Yttern , för att ladda 
batterierna för höstens seriematcher.      
  
Elisabet , Helmy och Peter  
 
 



Flickor 96/97 
 
Efter ett långt och härligt sommarlov var det dags för fotbollsträning igen. 
Det var många spelsugna tjejer som kom på första träningen och den sviten håller i sig från våren, 
tjejerna är väldigt träningsflitiga! 
Vi har hunnit med att spela en match mot Hermansby nu på hösten, det blev tyvärr förlust men tjejerna 
ska ha en eloge för att de kämpar och inte ger upp! 
 
Sandra, Raymond och Annika 

 
P90 – ”målet för hösten 
är att gå obesegrade genom 
serien” 
 
 
 
Vårsäsongen är avklarad med mycket bra 
resultat, vi har vunnit alla matcher och 
leder serien. Efter sommaruppehåll startade 
vi med Eskilscupen. Vi åkte ner till 
Helsingborg torsdag 4 augusti.  Fredag 
hade vi två matcher i ösregn, då spelade vi 
årets bästa fotboll och vann med 4-0 och 3-
0. Lördag hade vi sista matchen i 
gruppspelet och vann med 6-0 och vann 
därmed gruppen. 
Så var det dags för slutspel där det blir 1-1 
efter fulltid och matchen avgörs på straffar. 
Vi vinner med 5-4 i strafftävlingen som är 
mycket spännande. Så var det dags för 
kvartsfinal mot arrangörsklubben 
Eskilsminne, den förlorar vi med 4-1 men 
det var jämnare än så. Med 10 minuter 
kvar ligger vi under med 2-1 och vi har ett 
skott i ribban och flera bra chanser men de 
kontrar ut oss med två snabba mål mot 
slutet. Vi förlorade mot ett bra lag och det 
finns inte mycket att säga. Vi gjorde vårt 
bästa men benen började bli trötta. 
Förutom fotboll var det disco, kortspel och 
en del kul tjöt. Angående kortspelet 
Bluffstopps mästare Henrik, här finns inga 
regler, bara bluff! 
 
Tack killar för en bra insats på och utanför 
plan! 
Mikael 

 
 

 
Samling på Centralen 
 

 
Tågresa 
 
 

 
Lagfoto fån Eskilscupen 



Kareby IS Fotbollens Dag 
 
 
 

 
P-95 hämtar ny energi 
   

  
 
 

 
 
 
 
 
 
Så var det åter dags 
för fotbollens årliga 
tradition              
fotbollens dag 
Det var sammanlagt 12 
lag från KIS som 
spelade matcher under 
dagen. Fotbollsskolan 
upp till herrlaget. 
Alla lag var med och 
spelade mot inbjudna. 
Även en del 
seriematcher spelades. 
Vissa inbjudna lag 
uteblev, men då fanns 
det spelsugna föräldrar 
som ställde upp. Trots 
ostadigt väder 
cirkulerade det många 
besökare runt planerna 
mellan 9.00-15.00. Alla 
lag var engagerade på 
något vis bla. genom 
bakning, 
cafeverksamhet, 
lotteriförsäljning, 
pil-hästskokastning, 
femkamp och 
poängpromenad. Nytt för 
i år var 
musikanläggning där det 
spelades, spexades och 
utrop av matchresultat. 
89-killarna skötte det 
utmärkt, med hjälp av 
en del 90-killar. Tack 
vare sponsorer som 
skänkte många och 
oerhört fina priser, 
gick 
lotteriförsäljningen 
lysande och var mycket 
uppskattat av alla 
åldrar. Tack till alla 
ledare, barn, ungdomar 
och föräldrar som 
ställde upp på olika 
sätt och gjorde så att 
vi kunde genomföra 
dagen. På återseende 
nästa år. Siv, 
Elisabeth och Monica 



 
 

    
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Välkomna på Årsmötet 26 september 



Fotbollsskolan 2005 
 
Första veckan på sommarlovet hade vi som vanligt en fotbollsskola nere vid skolan, i år i samarbete 
med Stadium. 70 barn  och 7-10 ungdomar och två vuxna hade 4 toppendagar med rolig fotboll och 
massor av skratt (och några få tårar). Vi arbetade med att ta ett teknikmärke som mål : brons, silver 
eller guld. Barnen fick träna på tre olika delar: Slalombana på tid, precisionsskytte och  bolljonglering. 
Aldrig har jag sett så många barn vara så motiverade till att trixa! Nyttiga övningar som blev roliga då 
alla såg att övning gav resultat. 
Torsdagen och lilla Allsvenskan var som alltid spännande men i år var det verkligen en rysare som 
fick avgöras på straffar….dessutom en intern kamp mellan de fantastiska bröderna Persson, där 
lillebror Martin och Elfsborg tog hem segern! 
Vi vill passa på att tacka alla toppen ungdomar som gjorde fotbollsskolan till en succé  
Tack Emmie Josefsson, Tommie Andersson, Robin Andersson, Patrik Persson, Moa Kindblad, Olle 
Smedberg och Jennie Carlsson. 
Tack även till Jennie Andersson, Emilia Severin och Victor Nordenborg som hjälpte till hela eller 
delar av veckan utan ersättning.  
Tack alla ni barn som så suveränt tränade i alla väder och gav oss många leenden och massor av skratt! 
Utan alla er hade inte fotbollsskolan blivit så bra som den blev. 
 
 

 
 



 
 

 
 
Hälsningar Camilla Andersson och Linda Alfredsson 



Kareby IS Bandy Senior 
Säsongen 2005-2006  

 
Kareby IS Dam 

   Övre raden: Göran Svensson, Ulf Unger, Bengt Stiller 
Nedre raden; Joakim Eriksson, Karl Fredrik Jonsson, Magnus Åhman 

Huvudansvariga för damlaget säsongen 2005 – 2006 är Karl Fredrik Jonsson, Joakim 
Eriksson och Magnus Åhman. Lagledare är Göran Svensson och Ulf Unger och Bengt Stiller 
tar hand om b-laget. Laget kommer att spela i div. I Södra och startar upp tävlingssäsongen 
med en egen cup den 5-6/11 på Skarpe Nord 
 

Kareby IS Herr 

 
Fredhy Hansen Harri Bergbacka Rune Stjernström 

Huvudansvarig för herrlaget säsongen 2005 – 2006 är Rune Stjernström och till sin hjälp 
kommer han att ha Harri Bergbacka som även kommer att satsa på att ta en plats i laget och 
styra de unga spelarna till nya stordåd.  
Vi hälsar Harri välkommen till Kareby IS. Herrarna spelar i div.II Västra götaland .Lagets 
alltiallo som alltid finns till hand är Fredhy Hansen som även har hand om b-laget (Kareby 
BS). Sten-Inge Pettersson ser till att skärpan på skridskorna alltid finns där. Lagledare är 
Michael Wickström och Tomas Eriksson basar för c-laget. 

Vi önskar ledare och spelare lycka till i vinter och ge er inte förrän 
bollen är i MÅÅÅL 

 



Kareby IS Bandy Senior

Förslag till spelprogram säsongen 2005-2006

Herrar - Div. II Västra Götaland

Lör 19/11 Blåsut – Kareby IS
Lör 26/11 Kareby IS – Mölndal
Lör 3/12 Kålland – Kareby IS
Ons 7/12 Kareby IS – Kungälvs SK
Lör 10/12 Sunvära – Kareby IS
Lör 17/12 Kareby IS – Vargön
Mån 26/12 Sjöalt – Kareby IS
Ons 28/12 Kareby IS – Tuve
Ons 4/1 Kareby IS – Frillesås
Lör 7/1 Mölndal – Kareby IS
Lör 14/1 Kareby IS – Blåsut
Lör 21/1 Kareby IS – Kålland
Lör 28/1 Kungälvs SK – Kareby IS
Ons 1/2 Kareby IS – Sunvära
Lör 4/2 Vargön – Kareby IS
Lör 11/2 Kareby IS – Sjöalt
Lör 18/2 Tuve – Kareby IS
Lör 25/2 Frillesås – Kareby IS

Damer Div.1 Södra

Något förslag på spelprogram har ej kommit men 8 lag är anmälda till serien

Kareby IS, Järhaga/Vaggeryd, Grästorp, Kållered, Nässjö(farmarlag), 
Tranås(farmarlag), Tingvalla och Sunvära
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